
Årsmøte i Arendal og Omegn Hundeklubb 

Onsdag 23.november 2016 kl 19.00 

Sted: Klubbhytta i Hoveleir 

  

  

  

Dagsorden:  

  

1. Godkjenning av innkallingen 

 

2. Godkjenning av sakslisten 

 

3. Valg av møteleder, referent, tellekorps og protokoll sign.  

  

4. Årsmeldinger 

  

5. Framlegging av og behandling av revidert regnskap.  

  

6. Godkjenning av budsjett.  

  

7. Behandling av innkomne forslag.  

 

1) Fra styret: Endring av klubbens regler: 

Flytte årsmøte fra “innen 31.12” til “i løpet av februar” 

  

8. Fastsettelse av kontingent og kontingentens gyldighetstid.   

  

9. Valg  

 

 

Etter årsmøtet blir det utdeling av pokaler og utmerkelser. 

 

Det er styremøte før årsmøte så dørene åpner kl 18.50. 

 

  



Dagsorden i detalj:  

  

1. Godkjenning av innkallingen 

 

2. Godkjenning av sakslisten 

 

3. Valg av  

møteleder:  _____________ 

referent:  _____________ 

tellekorps:  _____________ og ____________ 

protokoll sign.: _____________ og ____________ 

  

4. Årsmeldinger 

 

Styret 

Agility 

Bruks 

Lydighet 

Hyttekomite 

  

5. Framlegging av og behandling av revidert regnskap.  

  

6. Godkjenning av budsjett.  

  

7. Behandling av innkomne forslag.  

 

2) Fra styret: Endring av klubbens regler: 

Flytte årsmøte fra “innen 31.12” til “i løpet av februar” 

  

8. Fastsettelse av kontingent og kontingentens gyldighetstid.   

  

9. Valg  

  



Årsberetning Arendal og Omegn Hundeklubb 2016 

 

 
Styrets sammensetning i 2016 
Leder:  Anette Nesheim Hamre 

Nestleder:  Christian Flørenes 

Sekretær:  Christian Flørenes 

Kasserer:  Ellen Leikvangen 

Styremedlemmer:  

Berte Mørland (leder av ag) 

Carina Bergsand 

Randi Tjemsland (leder av lp og webansvarlig) 

Anette K. Johansson 

Bente Pedersen (leder av bruks, gikk av i våres) 

Jan Johannessen 

Bjørge Rønvåg (medlemsansvarlig) 

Valgkomité:  Bente Guttormsen 

Anne Dorte Halberg 

Elin Berntzen 

Trine Schippers er varamedlem 

Revisorer:  Anne Merete Moen  

Vararevisor: Vigdis Støylen Andersen 

 

 

Styremøter 
Det er avholdt 8 styremøter hvor over 100 saker er behandlet. 

 

Spesielle oppgaver 
Utbedret uteområdene med drenering, mur, ny gressbane og lyskastere, Sam Eyde vdg har stått 

for det meste av arbeidene. 

En stor takk rettes til Geir-Olav Andresen for uvurderlig innsats og mange frivillige arbeidstimer for 

planlegging og gjennomføring av prosjektene. 

Klubben har kjøpt en hjertestarter, og 15 aktive fra styret, komiteer og instruktører skal på kurs i 

november. 

Vi jobber med ny og oppgradert løsning for hjemmesidene våre.. 

Vigdis Blaker har påtatt seg oppgaven med å lage Poteposten, den vil komme ut til jul i ny drakt og 

vil mye være basert på historier fra treninger, turer, konkurranser etc. Mer lesestoff og ikke kun 

informasjon. 

 

Aktivitet 
Klubben har hatt utrolig stor aktivitet dette året, 3 lydighetsstevner, 3 rallylydighetsstevner og 1 

dobbelt agilitystevne, som også var uttaksstevne for det norske agilitylandslaget. I tillegg har vi 

hatt klubbmesterskap i agility, rally og lydighet, samt kurs i alle gruppene med stor deltagelse.  

Agilitystevnene våre har blitt rekordstore og krever enorme resurser i form av dugnadsinnsats fra 

klubbens medlemmer. Familiedagen ble avholdt 19.juni, natursti, barn og hund og hundesprint. 

Kiosk, grilling og lotteri. Svært vellykket.  

Medlemsfest hadde vi i mars, en koselig kveld med god mat og lotteri. Dette gjentas på nyåret. 

Når dette skrives planlegges det også julebord. 

Bruksgruppa er igjen aktiv etter en periode med lite aktivitet. 

Klubben har arrangert Trinn 1 instruktørkurs med Christian Flørenes, 10 deltagere. 



Komiteene redegjør videre for aktivitetene i sine årsberetninger. 

Poteposten ble sendt ut som info med aktivitetsplaner i september og nytt og fyldigere nummer blir 

sendt ut igjen før jul, en hyggelig måte å oppdatere klubbens medlemmer om aktivitetene våre.  I 

tillegg har vi stor trafikk på klubbens webside og facebooksider.   

Alle styremøtereferater legges ut på hjemmesiden og vi har også i år sendt innkalling til årsmøte 

på e-mail. 

Pr. 29.oktober 2015 har vi 492 medlemmer. 
 

Økonomi  
Klubben har god økonomi, kasserer redegjør nærmere i sitt årsregnskap.  
 

For Arendal og Omegn Hundeklubb, november 2016  

Anette Nesheim Hamre 

Leder 

  



Årsberetning Agility 2016 
 
Komiteen har bestått av: 
Berte Mørland, Anette N Hamre, Anne Dorte Halberg, Bente Guttormsen, Lena Maløya, 
Gaute N. Hamre og Jan Erik Einarsen. Turid Nilsen og Elin Soldal har valgt å trekke seg. 
 
Agilitykomiteen har hatt 8 møter i 2016. 
 

Treninger: 
Fra januar og ut mars måned trente vi i Hundehallen på Gjennestad. 
I april flytta vi til Hove. Der trente vi tirsdag, onsdag, torsdag og noen lørdager. 
4. oktober hadde vi første innetrening i Hundehallen. Flott plass å trene i mørke, kalde 
kvelder. 
Det er mange som vil trene hele året, så derfor må vi dele på dager og tider. 
I høst er vi 40 ekvipasjer som trener inne, fordelt på 4 grupper. 
 

Cup: 
Vi har arrangert vinter- og sommercuper, både for rekrutter og konkurranseutøvere. 
 

Kurs: 
I vår hadde vi nybegynnerkurs. 
Vi har også hatt agilitykurs med Andrea Huseby, Irene Yrstad og Simon Noel. 
Dette er veldig populære kurs. 
 

Merketaking: 
Etter nybegynnerkursene er det alltid merketaking. Mange var med og noen klarte flere 
av AOHs merker. 
 

Agilityturer: 
Det er nå en stor gjeng som reiser rundt å representerer klubben på stevner, og det er 
alltid mange gode resultater i bagasjen hjem igjen. Det er også veldig moro at så mange ferske 
ekvipasjer har debutert på stevner i år! 
 

Stevner: 
Vi har arrangert 1 dobbeltstevne på kunstgressbanen på Hove, 23.-24. April. 
Mange var også i sving som hjelpere når Belgerspesialen arrangerte stort stevne på Hove 
i september. 
 

Klubbmesterskap: 
Vi har holdt klubbmesterskap ved hytta på Hove. Som sist år så delte vi agility og hopp 
på 2 dager. Det fungerte veldig bra. 
Gaute Nesheim Hamre tegnet baner og dømte.  
 
Klubbmestere 2016 
 
Hopp Klasse 1 

Liten:  1.plass Turid og Lotta 
Stor:  1.plass Berte og Indi 

Hopp Klasse 2 
Mellom: 1.plass Dorte og Jippi 
Stor:  1.plass Nina og Conrad 

Hopp Klasse 3 
Liten:  1.plass Esther og Lita 
Stor:  1.plass Jan Erik og Zelda 



 
Agility Klasse 1 

Mellom: 1.plass Anne Dorte og Jippi 
Stor:  1.plass Anette og Summer 

Agility Klasse 2 
Liten:  1.plass Bente og Funky 
Stor:  1.plass Anita og Yippi 

Agility Klasse 3 
Mellom: 1.plass Elin og Spin 

 
Vandrepokalen blir også delt ut i kveld til Årets Beste Agilityhund i AOH 2016 ! 
 
Vi takker alle som var med og hjalp på stevnene, slik at vi kan arrangere disse store 
konkurransene. 
 
Våre stevner er alltid populære både blant deltagere og dommere J 

 

For agility komitéen  

Berte Mørland 

  



Årsberetning fra brukskomiteen 2016 
 

Komiteen: 

Medlemmene i komiteen var i våres Bente K. Pedersen (leder), Janne Dale, Carina Bergsand, 
Linda Laane og Victoria Ugland. Komiteen avsluttet sitt virke før sommeren og fra høsten bestod 
ny komite av Gidske Houge (leder) og Victoria Ugland. Jan Johannessen hjalp til med 
overgangen.  
 
 

Arrangementer  
 

Kurs  
Det har i året som har vært blitt satt opp kurs innen både feltsøk, rundering og spor. Det har blitt 
avholdt tre feltsøkkurs. Instruktører var Mette Madsen Falck og Beate Syrdahl. Det har også vært 
avholdt tre runderingskurs, to på våren og ett på høsten, med samme instruktører. Annonsert 
sporkurs måtte dessverre avlyses grunnet få påmeldte.  
 

Feltsøkcup 

Gjennom året har det vært arrangert feltsøk-cup fordelt på totalt fire dager. Cup'en startet i mai og 
varte helt til oktober, så hundene fikk prøvd seg i ulike værforhold. Tilsammen deltok 19 hunder, og 
det var kniving om pallplassen helt frem til siste runde.  
 
 

Trening 

De faste utetreningene på Hove onsdager har hatt noe varierende antall deltakere. I løpet av 
sommeren ble det derfor gjort en endring på bruk av banene, slik at bruks-gruppa og agility-
gruppa hadde banene annenhver onsdag. Den dagen vi ikke har hatt banene har vi trent litt felt og 
spor i nærområdene, noe som har fungert fint.  
 
Søndagstreningene har som regel vært holdt på Våje i Vegårshei. I høst har det vært folk med på 
alle de organiserte treningene. Avtalen med grunneierne og kommunen skal nå fornyes og vi 
håper på flere år til med hyggelig trening i området. Vi har også startet jakten på nye 
treningsområder, slik at øvelsene kan generaliseres bedre.  
 
På treningene inne i Sørlandets Hundehall har vært satt opp en gruppe til brukstrening både på 
vårparten og på høsten. I våres var vi 8-9 ekvipasjer i hallen, og i høst var vi ni ekvipasjer.  
 
2016 har vært litt preget av utskiftning av komiteen, men takket være god innsats fra Jan 
Johannessen som tok seg av kursene har overgangen gått greit. Vi gleder oss over at det var god 
deltakelse på kurs og cup, noe som gjør at vi allerede gleder oss til neste års treninger, kurs og 
konkurranser med kjekke folk og flinke hunder.  
 
 
 
 

For Brukshundkomiteen 
Gidske Houge 

 

  



Årsberetning fra Lydighetskomiteen 2016 

Komiteen har i år bestått av: 
Randi Tjemsland (leder), Tanja Røv, Jana Bramman, Christian Flørenes, Vidar Hoel og Evy 

Johnsen. 

 

Komiteen har hatt flere møter og behandler veldig mange forskjellige saker i løpet av året. 

Mesteparten av sakene løses i lukket facebook-gruppe. 

 

Arrangementer  

Stevner 
13. og 14. februar arrangerte vi dobbelt rallylydighetsstevne inne i Sørlandets hundehall. Vi hadde 

tilsammen 66 deltakere, fordelt på begge dagene. 

Sørlandsappellen ble arrangert på Hove 10.april. Det var 30 påmeldte deltakere. 

21. mai arrangerte vi offisielt lydighetsstevne på kunstgresset på Hove. Det var 44 påmeldte 

inkludert hele rekruttroppen i lp.  

27. august arrangerte vi stevne med både rallylydighet og lydighet på nye fine baner ved 

klubbhytta. Det var 31 deltakere i rallylydighet og 22 deltakere i lp.  

Årets siste offisielle stevne ble arrangert i Sørlandets Hundehall 7.november med 35 påmeldte. 

 

Kurs lydighet 
I vår og høst har vi hatt ihhv over 70 og rundt 50 påmeldte til kursene våre. 

Kursene er veldig populære, spesielt valp- og nybegynnergruppene. Og det er vanlig med lange 

ventelister. De som ikke får plass, blir henvist til andre lokale kurstilbydere. 

Kursene har gått over ti ganger i løpet av seks uker. En teorikveld og ni praksiskvelder.  

Vi får også meget gode tilbakemeldinger, elektronisk, på kursene våre! 

I januar hadde vi konkurransekurs i Sørlandets Hundehall med Anniken Kristiansen som instruktør. 

Kurs rallylydighet 
6. - 8. mai ble det arrangert nybegynnerkurs i rallylydighet på Hove. 

14. - 16. oktober ble det arrangert nybegynnerkurs i rallylydighet i Sørlandets Hundehall. 

18. - 20. november ble det arrangert konkurransekurs i rallylydighet i Sørlandets Hundehall, 

kursholder Ghita Fossum.  

Det er stor interesse rundt rallylydighetskursene våre og vi får gode tilbakemeldinger på dem. 

Klubbmesterskap rallylydighet 
Klubbmesterskap i rl ble arrangert på Hove 21. juni med 26 påmeldte. 

Årets klubbmestere er:  

Rekrutt:  Lene Holthe og Blackie 

Klasse 1:  Siv Omholt og Candoo 

Klasse 2:  Linda Solli og Smashey 

 

Klubbmesterskap lp 

Klubbmesterskap i lp ble arrangert på Hove 20.oktober med 22 påmeldte. 

Årets klubbmestere er:  

Rekrutt:  Kirsten Hegland og Hera 

Klasse 1:  Siv Svendsen og Garm 

Klasse 2:  Hanne Lotte Kalnæs og Grim 

Klasse 3:  Randi Tjemsland og Laika 

FCI kl3:  Siv Omholt og Baily 

Lydighetscup 

I juni og september/oktober ble det arrangert lp-cup på Hove. Tre cup-kvelder for alle fem 



klassene. Fire øvelser fra hver klasse per kveld. De to beste (av tre) cupkveldene telte som 

sammenlagtresultat. Vi har rundt 20 deltakere på cup. 

Trening 

Utetrening på Hove 
Vår og høst har vi treninger på Hove for både lydighet og rallylydighet. Begge gruppene har godt 

oppmøte. Vi er flinke til å hjelpe hverandre og det er økning i antall ekvipasjer som reiser på 

stevner sammen, i begge gruppene. 

 

Innetrening i Sørlandets Hundehall 
Vårens innetrening foregikk med to lydighetsgrupper, hvor en kjørtes som kurs, og to rallygrupper. 

Høstens innetrening startet opp mandag 3. oktober. Det deltar 21 lp-ekvipasjer og 24 rl-ekvipasjer. 

Lydigheten har nå en konkurransegruppe og en gruppe med klasse 1 kurs, med instruktører. 

Rallylydigheten har en egentreningsgruppe på dagtid og to kursgrupper på kveldstid. 

 

2016 har vært et aktivt år for lydighetskomiteen og vi benytter anledningen til å rette en stor takk til 

alle som har vært med å hjelpe oss på de forskjellige arrangementene! 

Vi vil også takke alle instruktører og hjelpeinstruktører som har gjort kursene våre til en suksess i 

år også! Kursene våre er kjempeviktige for klubbens økonomi, så vi håper dere vil være med igjen, 

ved en senere anledning! 

 

For Lydighetskomiteen 

Randi Tjemsland 

  



Årsberetning 2016 

 Hyttekomiteen 

 

Komitemedlemmene er Nina, Turid, Anne, Siv og Liss. 

 

Hyttekomiteen har hatt fire møter dette året. 

Siv Omholt kom tilbake til komiteen. Hun har hatt noen aktive år med hund. 

Vårrengjøringen fikk vi unna tidlig i juni. 

I juli kom det nye brus skapet på plass. 

I høst er det gjort noen endringer på badet. Dusjen er fjernet, og det er kommet en 

romslig kum. De som vasker hytta får det greiere med å fylle og tømme bøtta. Og 

ikke minst få skyllet moppene godt. Det er og mer hygienisk for alle. Et skap er også 

montert. 

 

Mvh. Liss 

for hyttekomiteen 

 

            

            

 

 


